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JEGYZŐKÖNYV 

 

!mely készült a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa 2023. május 11-én 

(csütörtök) 10 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő 
termében tartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak:   ! külön íven szereplő települések képviselő-

testületei által delegáltak/ 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető, 

jegyzőkönyvvezető; 

   

Bomba Gábor elnök: Köszöntöm a megjelenteket a Társulási Tanács mai ülésén/ 
Megállapítom, hogy összesen 71.642 szavazattal rendelkező képviselő van jelen, így a társulási 
tanács határozatképes/ ! napirendi pontokat kiküldtük/ Szeretném megkérdezni a 
jelenlévőket, hogy a kiküldött napirendekkel kapcsolatban van-e módosító javaslatuk/  
 

(Báta Község polgármestere a jelenléti ívet aláírta, ugyanakkor távozott az ülésteremből) 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Nem értem, hogy Siófok Város 
Önkormányzata miért nem került meghívásra az ülésre, hiszen a konzorciumi döntésekről van 
szó/ Nem értem azt sem, hogy a Madarász Viktor hogyan kerül ide, amikor ő meg éppen annak 
a képviselője, akivel a konzorcium kéri, hogy bontsuk fel a szerződést/ Tévedés ne essék, ugye 
én vagyok a kistérségi képviselő a konzorciumban/ Tévedés ne essék, hogy nem szavaztam 
meg ezt, ettől függetlenül a konzorcium rajtam kívül nyilván ezt megszavazta/ De azért én azt 
gondolom, hogy az úgy illett volna, hogy ha ők részt vehetnek ezen ülésen és elmondhatják az 
ő álláspontjukat, és nem értem, hogy a Vertikál miért van itt, hiszen éppen arról a szerződésről 
tárgyalunk, aminek a felbontására kvázi köteleznek bennünket, úgyhogy én a magam részéről 
azt javaslom, hogy hívjuk meg a konzorciumot, hívjuk meg, és hallgassuk meg az ő 
álláspontjukat, aztán vagy megegyezünk vele vagy nem, de én ezt így nem gondolom, hogy ezt 
most tárgyalni kéne, és ehhez kapcsolódóan szeretném azt kérni, hogy a Vertikállal kötött 
üzemeltetési szerződést, és azokat a döntéseket, beszerzési eljárásokat, közbeszerzést, tehát 
minden olyan döntést, határozatot és a jegyzőkönyvet szeretném megkapni. Valamennyien 

kapjuk meg/ !zért, hogy tisztán lássunk, hogy milyen módon került oda a Vertikál/ Én nem 
javaslom ezt, pláne nem zárt ülésen tárgyalni/  
 

Bomba Gábor elnök: Röviden válaszolnék/ ! Vertikált azért hívtuk meg a zárt ülésre, hogy ha 
van kérdés, akkor behívjuk őket, bármilyen üzemeltetési kérdés, azért nincsenek is bent/ Ők 
kint vannak, ha bármilyen jellegű kérdés felmerül, a konzorciumot pedig azért nem hívtam 
meg, mert ők hoztak egy döntést, megismertük a jegyzőkönyvet, és úgy gondoltam, hogy 
először mi beszéljük ki magunk között, hogy mi történt, és a következő ülésen, ha erre igény 
van, akkor hívjuk meg őket, alakítsuk ki a saját álláspontunkat, azon nem biztos, hogy ott kéne 
legyen a két ellenérdekelt fél/ Én így gondoltam, ezért tárgyaljuk meg, hogy mi mit készítettünk 
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elő/ Ha van kérdés, akkor behívnánk a Vertikált, ha nincs, akkor természetesen nem fogjuk 
behívni őket, és utána hallgassuk meg a konzorciumot is/ Hasonló tartalmú levelet írtam nekik 
tegnap, erről tájékoztattam őket, ezért nem jöttek/ Én úgy gondolom, hogy először mi 
beszéljük meg magunk között/ Mi megpróbáltunk mindent összekészíteni, Én úgy gondolom, 
hogy sajnos nincs vége/ !zt azért elöljáróban el tudom mondani, azért is, hogy ha a 
vagyonkezelési szerződés megszűnik, akkor itt a Re-Kom időből 400 millió forintos hiányzó 
összeg van, amit a megszűnéskor el kell számolni, és a tagönkormányzatokat terheli a 

befizetés, nemcsak aki bent van a társulásban, azt is, aki kint van, tehát Szekszárd részéről a 
vagyonkezelési szerződés megszűnését ezen okból sem szeretnénk/   
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Én ezt értem, csak akkor valóban ez most 
ne záródjon le/ Én azt szeretném, hogy ha ezt a jegyzőkönyvet is minden polgármester 
megismerné/ Én nem kaptam meg, függetlenül attól, hogy meg kellett volna kapnom, nem 
kaptam meg azt a jegyzőkönyvet, határozatot sem, de hogy ha azt is kiküldené esetleg, hogy 
ha megvan, szerintem mindenkinek, illetve még egyszer kérem a Vertikállal kötött szerződést, 
milyen módon kötöttünk vele szerződést, milyen döntéseket hozott annak idején a társulás 
ezzel kapcsolatban, és akkor látom tisztán/ Én magam nem mondom azt, hogy ! vagy B, 
félreértés ne essék, tehát én most nem azért szólok, mert én azt mondom, hogy akkor menjen 
a Vertikál és jöjjön a másik akárki, hanem én azt szeretném, ha tisztán látnánk, mert azért azt 
tudjuk mindannyian, hogy a cikói lerakóval problémák vannak/ Én magam voltam kint, akkor 
nem látszott olyan nagy probléma, mert a problémát azt földdel elfedték/ !zért azt tudjuk 
mindannyian, most már nem tagok azok az önkormányzatok, akiknek a területén van ez a 
lerakó, de vannak ott azért problémák/ Tudomásom szerint minimális bérleti díjat fizet a 
társulásnak a Vertikál, ez a bérleti díj nem lesz elegendő ahhoz, hogy ezt rekultiváljuk, és ennek 
valamennyien a tulajdonosai vagyunk, és valamennyiünknek a zsebünkbe kell nyúlni/ Kinek 
kevésbé, kinek jobban, de mindenkinek fájni fog/ Nagyon-nagyon fog fájni, amikor ezt a lerakót 
rekultiválni kell/ Nyilván mindenkinek az a célja, hogy ezt ne fizessük meg, hanem a bérlő, vagy 
aki üzemelteti ezt a lerakót, de én azt szeretném, ha minden polgármester, minden 
képviselőtestület tisztán látna ebben/ Ezek az anyagok, amiket látunk, ez azért kevés, és nem 
is feltétlenül látjuk mi egyben az egészet, ezért kérem Mónikát, hogy egyszerre küldjön ki 
mindent, hogy jöttek képbe, nagyjából tudjuk egyébként, de hát az, hogy 1-2 évvel ezelőtt mi 
történt, esetleg covid volt, meg nem is volt akkor még polgármester/ Tudom, hogy itt évekre 
visszamenő anyagokat kell felkutatni, remélem, hogy ezek rendelkezésre állnak/ Még egyszer 
kérem minden olyan, a Vertikállal kötött szerződésünket, mindent küldjenek ki mindenkinek/  
 

Bomba Gábor elnök: Úgy gondolom, hogy nem lesz hosszú valószínűleg az összekészítés, mert 
ugyanezeket az anyagokat bekérte a konzorcium, meg is küldtük nekik, úgyhogy össze van 
készítve, nektek is ki tudjuk küldeni/ Minden egyes részét elkérték, én azt hittem egyébként, 
hogy kiküldik az előterjesztéshez, azért kérték be/ De, ha ők nem küldték ki, akkor a Móni 
kiküldi mindenkinek/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Döntöttünk mi arról, hogy közbeszerzést 
írunk ki üzemeltetésre/ Ezzel mi lett?  
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Bomba Gábor elnök: Én azt javasolom, hogy ezt majd a napirendnél beszéljük át/  
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: Egyetértek az előttem szólóval/ Ügyrendi 
javaslatom van/ ! 2/ napirendet addig ne tárgyaljuk, amíg a gesztor önkormányzattal közös 
nevezőre nem jutunk/ !mióta itt ülünk, Siófokkal mindig küzdünk, de küzdünk Bonyháddal, 
küzdöttünk Komlóval, küzdöttünk Moháccsal, nem biztos, hogy nekünk van igazunk/ Most már 
tiszta vizet kellene önteni a pohárba/ Üljön itt a gesztor, vele jussunk először közös nevezőre, 
és ha megvan a közös nevező, egyetértettünk, utána jöhet minden egyéb, addig semmi más/ 
Én azt javaslom a társulási tanácsnak, hogy a 2/ napirendi pontot vegyük le a napirendről, ne 
tárgyaljuk/ Üljünk le a gesztorral, jussunk közös nevezőre, és minden utána következik/  
 

Bomba Gábor elnök: Én ezt azért nem javaslom, mert jött egy felszólítás, és nekünk a vitatást 
meg kéne küldenünk, és utána tudunk velük tárgyalni, mert ott abban ki van fejtve a mi 
álláspontunk/ !múgy is le kell ülni tárgyalni, viszont, ha ma nem tárgyalunk, lejárt a határidőnk, 
amíg válaszolni kell/ Mindenképpen ebben döntésre kell jutnunk, hogy jelenleg vitatjuk ezt az 
álláspontot és kezdeményezünk egy közös megbeszélést úgy, ahogy Ági is mondta, a gesztor 
részvételével, viszont így határidőt mulasztunk, ha levesszük ezt napirendről, mert elmúlt ez a 
határidő/  
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: !kkor csak annyiban döntsünk, hogy 
kezdeményezünk egy tárgyalást, és ne vitassuk azt, hogy az ő álláspontjuk jogszerű-e vagy nem 

jogszerű, mert annak eldöntésére kizárólag a bíróság jogosult/ Tehát ha mi úgy gondoljuk, hogy 
ők jogszerűtlen álláspontot képviselnek, nekünk bírósághoz kell fordulni, hogy mondja ki, hogy 
az ő álláspontjuk nem törvényes és nem helytálló/ Ne mi mondjuk ki, mi nem vagyunk rá 
jogosultak. Vitatni vitathatjuk, húzhatjuk hónapokig, hetekig, és ki tudja, hogy mi lesz a vége/  
 

Bomba Gábor elnök: Ha nem vitatjuk, akkor elfogadjuk.  

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Két dolog van, amiben vita van/ !z 
önkormányzatok és Siófok, illetve a társulás és a konzorcium között/ ! társulás és a 
konzorcium között a Vertikállal kötött szerződés felmondása vagy nem felmondása a vita 
tárgya, a Siófok meg az önkormányzatok között az a költség, amit gondolom minden évben 
minden polgármester megkap, és vagy beleteszi a költségvetésébe vagy nem/ Én nem tettem 
bele. Tehát azért két dologról beszélünk, de mind a kettőről beszélni kell egyébként. De az, 

hogy az önkormányzatok utólag szálljanak be 10, 20, 30, 50, 80 millióval, azt én nem tartom 
egyébként jónak, de a másikról, arról mindenképp beszélni kell, mert, ha felmondjuk a 

szerződést, egyébként én sem értem, hogy miért pont egy másik cég/ Jánosnak szeretnék arra 
reflektálni, hogy azt azért én is javaslom, hogy beszéljünk róla, bár döntést nem tudom, hogy 
tudunk-e hozni addig, míg nem vagyunk minden információ birtokában/   
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: Döntést ne hozzunk, mert vagy elfogadjuk vagy 
nem/ Nem tudjuk, hogy melyik döntés a jó/ Velük kell közös nevezőre jutni/ Meg kell már 
egyszer végre hallgatni egymást/ 10 éve nem hallgatjuk meg egymást, 10 éve mindig 
elfogadjuk, amit az elnök előterjeszt, és nem lépünk előre, és ki tudja, hogy milyen felhők 
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gyülekeznek a fejünk felett, és ez valamennyiünk érdeke, a térség érdeke, és a jövőben is egy 
nagyon fontos stratégiai ágazat, mindegy, hogy MOL van, vagy ki van, vagy hogy van/ És 
fölmerül a gyanú abban is, hogy a Vertikálnak a cikói terület átjátszása, nem teljesen 
törvényesen történt/ Hivatkozott Ági is a közbeszerzésekre, egyebekre, tehát számtalan dolog 
sántít ebben az egész ügyben/ Most már jó lenne végre tisztába tenni, de először a gesztorral 
kell közös nevezőre jutni, valamikor ezt a projektet le kell zárni, el kell számolni az állam felé 
is, és akkor mindig ilyen mellékágakra elmegyünk, elhiszünk ennek, elhiszünk annak/ 
Gyakorlatilag egyedül maradtunk, Siófok nincs velünk, Komló nincs velünk, Bonyhád nincs 
velünk, Mohács nincs velünk/ Hát mi hordjuk a bölcsek kövét? Nem, biztos, hogy nem/ Lehet, 
hogy nekünk is van igazságunk, de a többieknek is/ Közös nevezőre kell jutni, és úgy tűnik, 
mintha a Vertikál fújná a passzátszelet/ Nem rokonunk a Vertikál, üzletileg állunk vele 
kapcsolatban, és remélem, hogy egyre inkább üzleti alapon, vagy ha nem, akkor nem/  
 

Bomba Gábor elnök: Javasolnám továbbra is, hogy tárgyaljunk, és ott beszéljük meg ezeket/ 
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Most még egyenlőre napirendről vitatkozunk?  
 

Bomba Gábor elnök: Előterjesztettem, hogy akkor tárgyaljuk a zárt ülésen a napirendet, az 
Ági javasolta, hogy ne hozzunk döntést, ne tárgyaljuk, majd ne zárton, még itt tartunk/  
 

dr; Bozsolik Róbert alelnök: Döntsük el, aztán majd elmondom a véleményemet/ 
 

Bomba Gábor elnök: Kezdhetünk a zárttal is, ha mindenkit az érdekel, azt is eldönthetjük/ ! 
másik napirend az szerintem valamivel egyszerűbb/ !kkor azt tenném fel szavazásra, hogy a 
zárt ülés anyagát, egyrészt, hogy zárt ülésen tárgyaljuk, másrészt, hogy azt tárgyaljuk először/ 
!zt teszem fel szavazásra, hogy zárt ülésen tárgyaljuk ezt a napirendet/ !ki ezzel egyetért, 
kérem emelje fel a kezét/  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Úgy látom, hogy a szavazás nem egységes, és mivel 
nincs szavazatszámláló gép, ezért szeretnék kérni egy kis türelmet, míg összesítem a szavazás 
eredményét/ 
 

! szavazás eredményének összesítéséig a Társulási Tanács szünetet tart, majd ezt követően 
folytatja munkáját.  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tájékoztatom a Társulási Tanácsot, hogy a jelenlévők 
által képviselt szavazatszám 71/642/ Nem szavazat összesen 21/026, igen szavazat 50/616, így 
a Társulási Tanács zárt ülésen tárgyalja a napirendet/   
 

Bomba Gábor: Megállapítom, hogy zárt ülésen tárgyaljuk. Javasolom, hogy ezzel a 

napirenddel kezdjünk, és akkor a nyílt ülés napirendje lesz a következő. Így tenném fel a 
napirendet szavazásra/ !ki ezzel egyetért, kérem emelje fel a kezét/  
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!z elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot a 

sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslattal együtt, melyet a Társulási Tanács 71;642 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

Javaslat a Dél-Balatoni és Sió-völgyi Hulladékgazdálkodási Rendszer Konzorciumának 2023; 
március 27; napi ülésén hozott határozatokkal kapcsolatos döntés meghozatalára 

(11/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor elnök 

Előadó: Bomba Gábor elnök 

Meghívott: Madarász !ndrás vezérigazgató 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

2. napirendi pont: 

Javaslat eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

(10/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor elnök 

Előadó: Bomba Gábor elnök 

___________________________________________________________________________ 

 

! Társulási Tanács 10 óra 15 perctől 10 óra 50 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés 
befejeztével nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint. 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

(10/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor elnök 

Előadó: Bomba Gábor elnök 

 

Bomba Gábor: Rátérünk erre a napirendünkre/ ! szerződéstervezetet elfogadtuk, 
gyakorlatilag a szöveget a Dél-Kom bizonyos részen vitatta, de akkor döntöttünk, hogy abból 
a részéből nem engedünk, hogy nem hagyjuk levonni az olyan díjakat, amik nem indokoltak, 
csak a kötelező karbantartási díjakat/ Mind a 2 cég időt húz azzal, hogy meg kell várniuk a 
díjrendeletet, hogy mi lesz a későbbi díjrendelet, és hogy majd az alapján akkor utána lesz 
fedezet a szerződésre és akkor írnák alá/ Én most arra gondoltam, hogy ne menjen az idő, én 
a kaposvári régiókoordinátorhoz fordulnék, hogy tessék, van ennyi gépünk, ennyi autónk, a 
közszolgáltatók húzódoznak a bérletben, oldja meg, mondja meg, hogy szükség van-e ezekre 
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az autókra ebben a rendszerben/ Ha szükség van, akkor majd valakinek kell fizetni a bérleti 
díjat, most ő a főnök/ Úgy gondolom, talán ez a megkeresés lehet, hogy vissza fog csorogni a 
2 céghez, akik most nem igazán akarnak bérleti díjat fizetni/ Nem vitatják azt, hogy nem 
fizettek eddig semmit, azt sem vitatják, hogy az nem jár, csak még nem akarnak szerződést 
kötni, várnak az idővel/ Én úgy gondolom, ezzel talán ki tudjuk kényszeríteni azt, hogy június 
30/ előtt legyen egy szerződésünk, és a múltban lévő összeget, amit már ki kellett volna rég 
fizetniük, ahhoz is hozzájuthat a társulás/  
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Egy kérdésem van ezzel kapcsolatban, 
bocsánat, hogy ennyit beszélek/ Gyakorlatilag azokat az eszközöket adjuk át, amik nincsenek 
a könyveinkben?  
 

Bomba Gábor elnök: Nem/ Vannak megvásárolt eszközeink a KEHOP-ból, a másik eszközök 
pedig vagyonkezelésben vannak, mint a cikói telep, tehát kvázi ugyanúgy bérbe adhatjuk, mint 
a telepet. 

 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Csak ugye az előző napirenden éppen az 
volt a probléma, hogy a konzorcium vezető nem hagyta jóvá, az ő listájuk nem egyezik a mi 
listánkkal, mert nincs megszámozva a kuka/ Mi most ezekről az eszközökről is beszélünk?  
 

Bomba Gábor elnök: Igen, ezekről is beszélünk, ezek autók/ Ott viszont arra hivatkoztunk, 
hogy a Re-Kommal már volt egy ilyen bérleti szerződés, tehát hogy valamikor volt, és ugyanazt 
a szerződést ugyanazzal az értékcsökkenéssel vinnénk tovább, és ezt nem vitatták/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Jó, csak nehogy ebből is baj legyen/  
 

Bomba Gábor elnök: Mikor a Re-Kom megszűnt, akkor megszűnt velük a szerződés, akkor 
mindenki sunyított és nem fizetett senkinek semmit, és akkor ezért azt mondtuk, hogy az már 
elfogadott volt és azt a Re-Komos szerződést a konzorcium vezető is aláírta, tehát azzal együtt 
megvan nekünk, mert az 3 oldalú volt, ha jól emlékszem, tehát abban, annak az 
értékcsökkenését nem tudja vitatni, mert akkor, ha annyi volt, akkor most se lehet más/ Ott 
azzal a számmal megyünk/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Jó/ Köszönöm/  
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: ! visszavételnek van esélye? 

 

Bomba Gábor elnök: Vissza lehet venni/ Valamivel ki kéne kényszeríteni, hogy fizessék a díjat/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: !ztán mit csinálnánk a komlói 
hulladékudvarral? 

 

Bomba Gábor elnök: Csak autókról van szó/ Ezek mind gépjárművek, a gépjárműveknek a 
jogával mi rendelkezünk, tehát ha azt mondjuk, hogy más az üzembentartó, akkor más/  
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Kovács János, Szedres Község polgármestere: Vonassuk ki a forgalomból/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nem ez a cél, inkább az, hogy fizessék be azt a sok pénzt a társulás 
kasszájába/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Csak fizetnek.   

 

Bomba Gábor elnök: Én is úgy gondolom/ Most mindenki elkényelmesedett, hiába írom a 
leveleket, mindig jön a halogató, hogy majd ekkor, majd akkor/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Döntsünk egy határidőről, hogy mondjuk 
június 30-ig mindenki írja alá a szerződést, amennyiben nem, akkor kérjük vissza/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nagyjából ez van a határozatban/ 
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: ! június 30-i határidő az lehet, hogy kicsit sok/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: Ez másfél hónap, az nem olyan sok/   
 

Kovács János, Szedres Község polgármestere: !kkor legyen június 10/, vagy egy rövidebb, 
most azért a MOL belépése előtt azért ez történjen meg vagy legyen valami, vagy legyen május 
vége inkább/  
 

Bomba Gábor elnök: Én nem állok ellent, tudunk levelet írni/ 
 

!ppelshoffer Ágnes, Tolna Város polgármestere: !kkor legyen május vége, most mindegy, 
mert az jó egyébként, amit mondasz/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, akkor ezzel a módosítással tenném fel szavazásra/ !ki ezzel egyetért, 
kérem emelje fel a kezét/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a Társulási Tanács 71;642 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

! Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának 

11/2023; (V;11;) határozata 

eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás megkötésével kapcsolatos döntések 
meghozataláról 

 

!z Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 
Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa  
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1. a Társulási Tanács elnökének az eszköz használatba vételére vonatkozó megállapodás 
megkötésével kapcsolatos tájékoztatását tudomásul veszi- 
 

Határidő: ! döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök       
 

2. felhatalmazza a Társulási Tanács elnökét arra, hogy a KEOP-1.1.1/C/12-2013-0027 

azonosító számú projekt keretében beszerzett eszközök koncessziós rendszerben 
történő üzemeltetésével kapcsolatos feltételek megtárgyalásával egyeztetéseket 
folytasson a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zártkörűen Működő 
Részvénytársaság (székhely. 1117 Budapest, Galvani utca 44/- továbbiakban: 

Koncessziós társaság) vagy az általa kiválasztott régiókoordinátorral arra az esetre, ha 
a jelenlegi üzemeltetőkkel 2023/ június 30/ napjáig bérleti szerződés megkötésére nem 
kerül sor, továbbá felhatalmazza arra, hogy az eszközök 2023/ július 1/ napjától történő 
jelenlegi üzemeltetőktől történő visszavételével kapcsolatos intézkedéseket, 
nyilatkozatokat megtegye a Társulás tájékoztatása mellett/  
 

Határidő: 2023; május 31; 
Felelős: Bomba Gábor elnök       

 

Bomba Gábor elnök: Köszönöm szépen a részvételt/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a Társulási Tanács ülését 10 óra 58 
perckor berekeszti.  

 

 

K.m.f. 

 

        Bomba Gábor           dr. Biró Gyula    

Társulási Tanács elnöke                             aljegyző 

 

 

 

 

 


